
Motocrossprotokoll november 2023 

Deltagare: Magnus Carnerud, Martin Larsson, Ingela Sjöstedt, Fredrik Gahm, Johanna Larsson, 

Mattias Larsson, Kjell Holmberg. 

 

Vad händer i HMK just nu 

Bil har inget större på gång bara lite dränerings arbete som Alléskolan gör, deras 

damm blev rensad av Steew samtidigt som vår. Kent-Erik har haft kontakt med 

Alléskolans byggprogram angående renoveringen av stora garaget men responsen 

där ifrån har inte varit positiv.  Så troligtvis ingen renovering av garaget från deras 

sida. 

Enduro har haft sin älgjakts tävling och en hel del banarbete för att återställa mx 

banan återstår. 

Crossen har haft tre arbetsdagar för ban och bevattnings arbeten. Dammen är 

rensad, sly och träd runt damen är nästan borta runtom.  Vi har fått till ett 

pumphus för vattenpumpen. Rören som blev bort tagna när Alléskolan täckte av 

ytan bort mot Hallsbergs svängen är tillbaka. Steew hann också med lite 

banåterställning. Dock behöver vi göra en sista banåterställning inför vintern efter 

Philips Norlings träningsläger 4/5-11.  

Alléskolan har gjort färdigt stora bevattningsslangen till lilla banan samt täckt av 

runt lilla banan och även tagit ner en tall som var på lut ut i banan. Dom har även 

fixat resten av banan så det ser riktigt bra ut nu. Behövs bara en del gräs och busk-

röjning till våren. 

Ny fyrhjuling, Polaris 570 med tillbehör samt kärra är nu inköpt i klubben.  

 

Ekonomi 

HMK ekonomin som helhet ser bra ut till oktober. Huvudkassan gör en förlust som 

vanligt på -227 466 kr men räknar vi in sektionernas ekonomi så ser det bättre ut, 

då +282 235 kr. Enduro har ett plus på +178 303 kr Bil har ett plus på +264 018 kr.  



Crossens ligger på ett +67 379 kr då träningsintäkterna lyfte lite på slutet när även 

pengar från GoBraap och vår kiosk under endurotävlingen kom in. Dock kommer 

det även in några dieselfakturor till december avslutet för banarbeten och 

eventuellt andra reparations arbeten.  

 

Bana och området runt om 

Trädfällning tillsammans med enduro återstår uppemot Åsbro-svängen. 

Till våren ska nya vatteninkopplingar och mark el-kabel till vattenpumpen fixas till 

pumphuset.  

Lite jobb för Alléskolan planeras till lämpligt tillfälle. Dränering och bevattnings 

lednings grävningar.  

Lite vinterservice av vår traktor, tvätta o smörja innan vinter vila. Även sladden, 

harven och kultivatorn behöver lite översyn och fix så det är klart till våren.  

 

Övrigt 

Vi har två medlemmar som har börjat en grundutbildning för att sedan kunna gå 

vidare med andra utbildningar. Mötet godkände även Tränar nivå 1 utbildning för 

medlemmarna. 

Vi har som vi pratade om på förra mötet ett stort behov av medlemmar som är 

villiga att ta olika poster i verksamheten som står tomma. Detta är ett måste om vi 

vill att sektionen ska leva vidare. 

Vi kommer också fortsätta att uppdatera ”HMK’s ansvarsområdes” dokument där 

vi kortfattat försöker informera vad de olika ansvaren inom sektionen innebär. 

Hoppas det kan hjälpa till att reda ut lite frågetecken och att det inte är så farligt 

som det kan tros. Komihåg - ansvar kan också betyda delegera, planera eller att 

man tar hjälp av flera för att få saker gjorda.  

Crosskolan, ledare och tränare: 

Onsdagsgruppen, ledare och tränare:  



Sektionskassör:  

Motion ledare: 

Banansvarig/fordon: 

Bevattning: (vore bra) 

Områdesansvarig: 

Utbildningsansvarig: 

Miljöansvarig: 

IT webb-ansvarig: 

Utbildningsansvarig:  

Tävlingskommitté:  

 

Övriga funderingar 

2024 

Under förra mötet kom vi fram till att vi ska ha tävlingar för alla våra mx 

intressegrupper - Motion, GH/U samt JSE. Vi har Serien och VGC samt Hallsbergs 

Racet. Det var även uppe om ett USM på önskelistan. USM kräver dock lite mera så 

som tvättplats och lite annat, allt finns i arrangörsmanualen MX USM SVEMO Cup. 

Men vill vi så kan vi, kanske inte redan 2024 men börjar vi jobba nu så varför inte 

2025. Ett USM blir ju helt i HMK’s regi så vad vore bättre än att börja redan 2024 

med att Hallsbergs Race med i stort sett samma upplägg som USM, se det som ett 

genrep!?  När det gäller tvättplatta, ja då behövs medlemmar som är villiga att ge 

110%!!  

Vilka ekonomiska förutsättningar har vi – föreningskassa, lån, bidrag finns att söka - 

det behövs någon/några som är villig att dra i denna bit?! 

Kjell gör en intressefråga på FB om Hallsbergs Racet. 

 


